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1. Er zijn aanhoudende klachten over de rituitvallen. Het is heel vervelend als dat pas bekend 
wordt bij de halte, zo stond ook in onze zienswijze. Kan het college dit nogmaals aankaarten 
bij Syntus / de Provincie?  

2. Er rijdt dagelijks een bus om 8 uur en om 3 over 8 naar Gouda, is dat niet zonde? Verzoek of 
deze een kwartier later kan rijden om bredere bussen in de spits te realiseren. 

3. In het Vervoersplan wordt om een spoedige realisatie verzocht van de bushalte bij Zwier 
Regelinkstraat met overstap op de Tramweghalte.  

a. Welke inzet is hierop vanuit de gemeente? 
b. Wordt hierover overlegd met de Provincie? Zouden zij deze niet moeten aanleggen? 

4. Wanneer worden alle bushaltes van lijn 123 (en 505) verbeterd? Komen er eindelijk 
bushokjes, fietsparkeerplekken en prullenbakken?  

5. Bij de bushalte Hekendorp zijn extra fietsparkeerplekken gerealiseerd. Dat was hard nodig. 
Daardoor zijn de autoparkeerplekken opgeofferd. Deze plekken vervulden een soort P+R 
functie voor het dorp; het scheelde flink omrijden. Kan hier gezocht worden naar een nieuwe 
parkeervoorziening van enkele plekken? 

 


